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TIL: 

Velferdstingets arbeidsutvalg 

Alle valgte representanter i Velferdstinget  

Studentdemokratiene ved:   

 

Universitetet i Oslo 

OsloMet – storbyuniversitetet 

Handelshøyskolen BI 

Høyskolen Kristiania 

Politihøgskolen 

MF vitenskapelig høyskole  

Norges Idrettshøyskole 

Oslo Nye Høyskole 

Fagskolen Kristiania AS 

Arkitektur- og designhøgskolen i Oslo 

Norges musikkhøgskole 

Fagskolen Oslo 

NLA Høgskolen, Staffeldtsgate 

Kunsthøgskolen i Oslo 

NOROFF Fagskole AS 

Norsk Gestaltinstitutt Høyskole 

Fjellhaug Internasjonale Høgskole 

Norsk fagskole for lokomotivførere 

Høgskolen for ledelse og teologi 

Steinerhøyskolen 

NSKI Høyskole AS 

Stiftelsen Einar Granum kunstfagskole 

Atlantis Medisinske høgskole 

Barratt Due musikkinstitutt 

Høyskolen for Dansekunst 

Centric IT Academy AS 

KOPI: 

Hovedstyrets studentmedlemmer, Velferdstingets kontrollkomité, Velferdstingets valgkomité, Velferdstingets 

representanter i SiOs delstyrer, studentmediene, Kulturstyret, Studentsamskipnaden SiO, Norsk Studentorganisasjon 

v/velferdsansvarlig, ISU v/UiOs lokallag, Det Norske Studentersamfund v/Hovedstyret, Velferdstingene i Norge, 

Oslostudentenes Idrettsklubb v/ Hovedstyret, Internasjonal komité, Jussbuss v/daglig leder, JURK v/daglig leder.  
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INNKALLING TIL VELFERDSTINGETS HØSTVALGMØTE 4. DESEMBER 2023 

Dette er innkalling til Velferdstingets høstvalgmøte, 4. desember 2023 fra klokken 16.30. 

Møtet finner sted på OsloMet, P42 Rom Q1015.  

Denne innkallingen sendes ut til alle valgte representanter fra lærestedene. 

Det er møteplikt i Velferdstinget, og dersom du ikke kan møte må du selv varsle ansvarlig for din 

lærestedsgruppering eller fraksjon for å finne vara. I tillegg må du varsle Velferdstingets administrasjon, 

hvis du ikke kan møte og din vara stiller i stedet for deg. 

Representanter valgt via valgforsamlingen må ved forfall ta kontakt med samarbeidsansvarlig for å finne 

vara.

mailto:adm@studentvelferd.no
mailto:sam@studentvelferd.no
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FORKORTELSER 

AU, VTAU: Arbeidsutvalget 

AL: A-lista 

BI: Handelshøyskolen BI 

BISO Oslo: BI studentorganisasjon Oslo 

DMI: De mindre utdanningsinstitusjonene 

DNS: Det Norske Studentersamfund 

ESN: Erasmus Student Network 

GL: Grønn liste 

HTML: Henke og Thom-listen 

HS: Hovedstyret 

KK: Velferdstingets kontrollkomité 

KS: Velferdstingets Kulturstyre 

LL: Liberal liste 

SiO MD: SiO Mat & Drikke 

MF: MF vitenskapelige høyskole 

ML: Moderat liste 

UiO: Universitetet i Oslo 

NSKI: NSKI høgskole  

NSO: Norsk studentorganisasjon  

ONF: Organisasjonen for norske fagskoler 

ONH: Oslo Nye Høyskole 

OSI: Oslostudentenes idrettsklubb 

OsloMet: OsloMet – storbyuniversitetet 

PHS: Politihøgskolen 

RL: Realisten 

SH: Studenthovedstaden 

SiO: Studentsamskipnaden SiO 

SP-OsloMet: Studentparlamentet ved OsloMet 

SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 

VA: Venstrealliansen 

VID: VID Vitenskapelige høgskole 

VK: Velferdstingets valgkomite 

VT, VTOA: Velferdstinget (i Oslo og Akershus) 

VT-GAT: Velferdstinget i Gjøvik, Ålesund og 

Trondheim 

StudFest. Studentfrivillighetskonferansen 

ViN: Velferdstingene i Norge  

SO23: St. Olavs Gate 23 

KD: Kunnskapsdepartementet 

SHoT: Studentenes helse- og trivselsundersøkelse 

SKO: Studentunionen Kristiania Oslo

  1 
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DAGSORDEN OG KJØREPLAN 

 

Tid Saksnr. Saker Type sak Kategori 

16:30  Matservering og registrering   

17:00  Offisiell møtestart   

 127-23/12 Valg av ordstyrer og protokollfører Vedtakssak Møtekonstituering 

 128-23/12 Godkjenning av innkalling Vedtakssak Møtekonstituering 

 129-23/12 Godkjenning av dagsorden og 

kjøreplan 

Vedtakssak Møtekonstituering 

 130-23/12 Godkjenning av protokoll Vedtakssak Møtekonstituering 

 131-23/12 Arbeidsutvalgets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 132-23/12 Hovedstyrets orientering Orienteringssak Orienteringer 

 133-23/12 Andre orienteringer Orienteringssak Orienteringer 

17:45 Pause 10 min 

18:00 125-23/11 Resolusjon: Ekspressforbindelse 

mellom Oslo og Lillestrøm hele 

døgnet (utsatt fra novembermøtet) 

Vedtakssak Politikk 

18:30 134-23/12 Valg til hovedstyret i SiO Valgsak Valg 

 135-23/12 Valg av styreleder i SiO hovedstyre Valgsak Valg 

19:10 Pause 10 min 

19:20 136-23/12 Ettergodkjenning av nominerte 

representanter fra de mindre 

institusjonene 

Valgsak Valg 

 137-23/12 Valg av leder av Kulturstyret Valgsak Valg 

 138-23/12 Valg av representanter til 

styringsgruppen for prosjekt 

studenthus 

Valgsak Valg 

 139-23/12 Valg til klageutvalg for tildeling av 

bolig 

Valgsak Valg 

 140-23/12 Valg til styret i SiO Mat og drikke Valgsak Valg 

19:40 141-23/12 Eventuelt  Eventuelt 

19:50  Møtekritikk   

20:00  Møteslutt og møtebrus   

 

 



  

 

 

 
6 

VALG AV ORDSTYRER OG PROTOKOLLFØRER 2 

Saksnummer 127-23/12 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 3 

Forslag til ordstyrer og protokollfører vedtas. 4 

Forslag til vedtak: 5 

Ordstyrer: Marius Toresen og Johannes Saastad 6 

Protokollfører: Henriette Seim  7 
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GODKJENNING AV INNKALLING 8 

Saksnummer 128-23/12 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 9 

Innkallingen godkjennes. 10 

Forslag til vedtak: 11 

Innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet.  12 
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GODKJENNING AV DAGSORDEN OG KJØREPLAN 13 

Saksnummer 129-23/12 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 14 

Dagsorden og kjøreplan godkjennes. 15 

Forslag til vedtak: 16 

Dagsorden og kjøreplan vedtas med de endringer som fremkommer på møtet.  17 
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GODKJENNING AV PROTOKOLL 18 

Saksnummer 130-23/12 

Type sak Vedtakssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 19 

Ingen innstilling. Det er kontrollkomiteen som innstiller på godkjenning av protokoll. 20 

Forslag til vedtak: 21 

Protokollen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 22 

SAKSOPPLYSNINGER 23 

Protokollen finnes på https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/.  24 

https://www.studentvelferd.no/vt-dokumenter/sakspapirer/
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ARBEIDSUTVALGETS ORIENTERING 25 

Saksnummer 131-23/12 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 26 

Saken tas til orientering. 27 

Forslag til vedtak: 28 

Det fattes ikke vedtak i orienteringssaker.  29 

GENERELL ORIENTERING 30 

Denne orienteringen dekker perioden 7. november til 21. november. Øvrig relevant orientering om perioden 31 

fra 21. november til høstvalgmøtet vil bli orientert om muntlig under møtet. 32 

Samarbeid med institusjonene  33 

Samarbeidsansvarlig fortsetter å følge opp de mindre institusjonene ved å avtale møter. Det har blitt etablert 34 

kontakt med 18 av 20 institusjoner per nå. Flere av de mindre institusjonene ønsker å starte opp foreninger 35 

lokalt hos seg, dette har samarbeidsansvarlig bistått med. I løpet av dette semesteret har 36 

samarbeidsansvarlig også deltatt på en rekke studentrådsmøter, generalforsamlinger og parlamentsmøter. 37 

De aller fleste har nå fått valgt delegater til Velferdstinget det kommende året. Samarbeidsansvarlig har også, 38 

i samarbeid med læringsmiljøansvarlig på UiO, arrangert en velferdspolitisk debatt på UiO med rekruttering 39 

til både lister og Velferdstinget som formål. Det var et svært vellykket arrangement, og det jobbes fortløpende 40 

med flere måter å synliggjøre Velferstinget på i samarbeid med ulike institusjoner. 41 

SiO Karriere 42 

Arbeidsutvalget har spurt SiO om hvordan det har gått med utrulling av de nye kursene til SiO Karriere og 43 

etterspurt om noen av kursene kan tilgjengeliggjøres på engelsk. SiO opplyser at utrullingen av kursene har 44 

gått bra og vil se på muligheten for å spille inn noen av kursene på engelsk slik at de kan gjøres tilgjengelige 45 

for strømming etter behov. 46 

Bærekraftsarbeid 47 

Leder har deltatt i intervju for en dobbelt vesentlighetsanalyse, utført av Sopra Steria, om SiOs 48 

bærekraftsarbeid. Under intervjuet ble Velferdstingets nye bærekraftspolitiske dokument brukt aktivt og 49 

Sopra Steria har mottatt dokumentet i sin helhet. 50 
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Politisk arbeid 51 

Oslobudsjettet 2024 52 

Det nye byrådet har kommet med en tilleggsinnstilling til det forrige byrådets budsjett. Her har Velferdstinget 53 

fått gjennomslag for at SiO Psykisk helse skal få langsiktig kommunal finansiering, men nivået på det årlige 54 

tilskuddet er ikke høyt nok for å styrke tjenestene. I møte med Oslo SV har leder og politikk- og medieansvarlig 55 

løftet behovet for at det årlige tilskuddet skal økes. I møtet ble også budsjettprioriteringer for nytt studenthus 56 

og «tak over hodet»-garanti løftet. Velferdstinget har også prioritert økt rabatt for studenter i 57 

kollektivtransporten i Oslo. Dette mener arbeidsutvalget det nye byrådet delvis innfrir med en generelt lavere 58 

pris på 30-dagersbilletten fra neste høst, noe som med 40 % studentrabatt blir lavere enn nåværende pris 59 

for honnør. Arbeidsutvalget ser det som svært usannsynlig for gjennomslag for ytterligere rabatter innført 60 

på flere billett-typer i denne omgang, og har derfor valgt å prioritere de andre tre budsjettprioriteringene. Da 61 

kommunens budsjettarbeid har kommet så langt og nytt byråd allerede har kommet med sin 62 

tilleggsinnstilling, er det en utfordring å få påvirket ytterligere i denne budsjettprosessen, men prioriteringene 63 

vil også tas med videre inn i arbeid opp mot revidert budsjett 2024. 64 

Lillestrøm 65 

Leder og politikk- og medieansvarlig har møtt Lillestrøm Venstre og løftet Velferdstingets ønsker for 66 

Lillestrøm for den neste perioden. SiOs vilkår for studentboligbygging i Lillestrøm ble diskutert og vil være et 67 

område for videre dialog og samarbeid framover. Lillestrøms støtte til SiO Psykisk helse ble også løftet, med 68 

tanke på økende behov jo flere studenter som bosetter seg og/eller studerer i Lillestrøm i årene framover. I 69 

tillegg ble behovet for gode kollektivreisevilkår fremmet, og arbeidsutvalget vil følge med på prosessen i 70 

Akershus fylkeskommune som ser på soneinndelingene i Akershus. 71 

Statsbudsjettet 2024 72 

Leder og politikk- og medieansvarlig deltok under MDGs lansering av alternativt statsbudsjett. Gode 73 

studentprioriteringer ble kommentert, og det ble anledning til å løfte behovet for statlig tilskudd og støtte fra 74 

MDGs stortingsbenk vedrørende det nye studenthuset i Oslo sentrum. 75 

Studentidretten 76 

I etterkant av sist VT møte har vi blitt kontaktet av Norges studentidrettsforbund og har hatt et 77 

introduksjonsmøte med ny rådgiver og diskutert hvordan studentidrettslag skal få tilgang til kommunale 78 

anlegg. 79 

Innspill til Norsk studentorganisasjons (NSO) stortingsvalgprioriteringer 80 

Sammen med Velferdstingene i Norge (ViN) har det blitt levert innspill til NSOs stortingsvalgprioriteringer. De 81 

innsendte innspillene løfter fram elementer av NSOs velferdspolitiske plattform. ViN leverte innspill på 82 

studentboliger, fastlegetjenester, psykisk helse og barnehager i regi av studentsamskipnadene. 83 

Studentpolitisk toppmøte 84 

Leder deltok på studentpolitisk toppmøte ved regjeringens representasjonsanlegg, etter invitasjon fra Sandra 85 

Borch, statsråd for forskning og høyere utdanning. Møtet omhandlet studentøkonomi og nytt 86 

opptakssystem. Leder stilte spørsmål til statsråd Borch om hvordan det kan samarbeides for at studenter 87 
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skal kunne ta litt inntektsgivende og studierelevant arbeid uten at det går så hardt utover studentenes fritid. 88 

Statsråden adresserte dessverre ikke spørsmålet under sin oppsummering. 89 

Media 90 

Arbeidsutvalget henviser til medielogg på Velferdstingets nettsider. Vi ønsker likevel å fremheve at leder og 91 

politikk- og medieansvarlig var i intervju med japanske studentaktivister (fra «No youth, no Japan») om 92 

studentdemokrati og politisk påvirkning i Norge. Denne saken ligger på «Yahoo! News Japan» og er dessverre 93 

ikke mulig å lese fra Europa.  94 
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HOVEDSTYRETS ORIENTERING 95 

Saksnummer 132-23/12 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 96 

Saken tas til orientering. 97 

Forslag til vedtak: 98 

Saken tas til orientering. 99 

SAKSOPPLYSNINGER 100 

Generelt  101 

Siden sist har leder, nestleder og administrerende direktør deltatt på samskipnadsmøtet i Molde. Her var det 102 

diskusjoner om samarbeidsprosjekt på tvers av samskipnadene, studenthelse og rehabilitering av boliger 103 

som sto på dagsorden. Det ble også valgt representanter til samskipnadsrådets styre, hvor SiOs 104 

administrerende direktør ble gjenvalgt for to år. 105 

Styreleder, administrerende direktør og eiendomsdirektør har også vært i møte hos KD for å diskutere 106 

studentboligbygging, med Nordberg og Lillestrøm i fokus.  107 

Det planlegges også for årets siste styremøte 6. desember, samt opplæringsseminaret for nye 108 

styremedlemmer i januar.  109 

Bolig og eiendom 110 

Vi gikk i starten av november over på nytt boligsystem i SiO. Dette har vært noe vi har ventet på lenge og vært 111 

veldig spent på. Det gamle systemet var rigget slik at flere andre brukerområder også var avhengige av 112 

plattformen som boligsystemet opererte på. Det unngår man nå med nytt system, som da gjør at systemet i 113 

seg selv og IT systemene i SiO totalt sett er sikrere. Vi får også mulighet til å benytte et større støtteapparat 114 

gjennom Microsoft 360, som er det systemet vi nå bruker. Overgangen har gått veldig bra med svært lite feil. 115 

Det har blitt nedsatt et team som følger med og fikser eventuelle feil som skulle oppstå i systemet, samt 116 

håndtering av tilbakemeldinger fra studenter. Tilbakemeldingene så langt har vært positive med tanke på 117 

både utseende og brukervennlighet.  118 

Med nytt boligsystem har vi også gjort det enklere for studenter å bruke tjenesten. Når man søker bolig har 119 

vi nå kategorisert områdene (Blindern, sentrum, Ullevål, Kringsjå, osv.), samt lagt inn mulighet for å sjekke 120 

reisetid til og fra studiested for gange, sykkel og kollektivtransport.  121 
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SiO studentliv 122 

Fastlegene: Høy aktivitet og lang ventetid. Det jobbes med å styrke legebemanningen, men det vil ta tid. 123 

Fortsatt høy forekomst av gonore i studentaldersgruppen og høy testaktivitet for seksuelt overførbare 124 

sykdommer.  125 

Tannhelse: Ventetid 6,5 dager. Gjennomført samarbeidsmøte med Oslo kommune som ønsker enda tettere 126 

samarbeid fremover. Markedsføring spesielt rettet mot 21-24-åringer som har tilbud om reduserte priser (i 127 

samarbeid med kommunen). 128 

Klinikk for psykisk helse: Ny inntaksordning er i implementering. Ingen venteliste til PH/Råd: ventetiden til Råd 129 

er 2 dager, til PH ca. tre uker. Stort trykk inn til inntak der vi behandler ca. 30 søknader per dag, og nå 1800 130 

søknader siden oppstart 14.8.23.  131 

I SiO Karriere har vi fått på plass kursmateriell, kurspakker og gjort dette tilgjengelig på våre nettsider. I dette 132 

er det opprettet et «on-the-go» kurs på 15 minutter og et lengre mer dyptgående kurs på ca. én time. Begge 133 

deler er digitalt. Mot slutten av november ble det gjennomført 8 kurs med 130 påmeldte. Det jobbes nå med 134 

en markedsplan for neste år, for å være klar med kurs gjennom hele året og markedsføringen av disse. 135 

Kursene spilles også inn på engelsk og blir lastet opp digitalt, men så langt er det ikke planer for å kjøre egne 136 

kurs på engelsk. 137 

Campustjenester 138 

Vi har sett et oppsving i både SiO Mat og Drikke og SiO Athletica som leverer gode tall inn mot 139 

eksamensperioden og jul. Dette er positivt også med tanke på at dette er en periode hvor aktiviteten på 140 

campus vanligvis synker.  141 

Det jobbes med de vanlige eksamensboost eventene som billig frokost, utvidede åpningstider ved 142 

spisesteder, samt helgeåpent for at studentene skal ha et tilbud nå i eksamensperioden. Athletica har også 143 

en boost kampanje for å få studenter i gang med trening. Målet er å skape gode treningsvaner og trene minst 144 

to ganger i uken hvor én må være gruppetime. De som deltar på dette og klarer målet om to økter i uken i 5 145 

uker er med i en premietrekning.   146 
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ANDRE ORIENTERINGER 147 

Saksnummer 133-23/12 

Type sak Orienteringssak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 148 

Saken tas til orientering. 149 

Forslag til vedtak: 150 

Saken tas til orientering. 151 

KULTURSTYRET 152 

Årsmelding for Kulturstyret for 2023  153 

I løpet av perioden har Kulturstyret hatt 7 møter, hvor det har blitt behandlet 295 søknader fra til sammen 154 

173 foreninger. Det ble til sammen søkt om kr 7 884 682 fra foreningene i løpet av året, hvor vi delte ut til 155 

sammen kr 2 859 215. Kr 156 215 kom fra Kulturstyret sin egenkapital. Tallene blir innlemmet i Kulturstyrets 156 

årsmelding som fortsatt er under utarbeidelse. 157 

Årets ildsjel 2023  158 

Leder og nestleder av Kulturstyret fikk invitasjon til å sitte i komiteen til årets Ildsjel sammen SiO 159 

Foreninger. Det er selvfølgelig noe vi takket ja til. Vinneren blir annonsert 5. desember. 160 

UNIVERSITAS 161 

Kjære Velferdsting! Siden sist har vi utgitt 3 aviser pluss et magasinbilag, som ble feiret med Toro-kake på 162 

kontoret.  163 

Vi har fått innvilget øremerkede midler fra Fritt Ord til å drive med graving og vår årlige reportasjetur. 164 

Graveprosjektet fikk 80.000 kroner, og reportasjeturene fikk 60.000 kroner. I år går turen til Polen og Sør-165 

Korea. Dette ble skrevet om på Fritt ord sine nettsider og i Medier24: 166 

https://www.m24.no/fritt-ord-universitas/disse-journalistene-far-fritt-ord-stotte-for-november/665583 167 

Målet med vårt graveprosjekt er å kikke utdanningsinstitusjonene i Oslo nærmere i kortene. Ved å finkjemme 168 

de offentlige journalene til institusjonene får vi muligheten til å avdekke kritikkverdige forhold ved 169 

utdanninsinstitusjonene, som ellers ikke ville kommet frem i lyset. 170 

https://www.m24.no/fritt-ord-universitas/disse-journalistene-far-fritt-ord-stotte-for-november/665583
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Slik stiller vi også maktutøverne til ansvar og oppfyller vår rolle som studentenes vaktbikkje. For å gjøre dette 171 

trenger vi en gravegruppe som har ressurser til å både jobbe systematisk med innsynsarbeid og til å følge 172 

opp tips som krever at vi går dypere inn i systemer og praksiser ved lærestedene. 173 

Når det gjelder reportasjeturene: De siste årene har Universitas reist til Tyrkia for å dekke valg, ytringsfrihet 174 

og lhbtiq-rettigheter, Libanon for å besøke flyktningleirene, oppsøkt studentlivet Rwanda og polariseringene 175 

i USA. I fjor var vi i Brasil og Hellas for å sette søkelys på avskogingen av Amazonas, lhbtiq-rettigheter og 176 

ytringsfrihet i akademia.  177 

Årets prosjekt baseres på følgende: Den kommende generasjonens fremtidshåp.  178 

Vi skal til Polen for å dekke reaksjoner rundt valget, studentskjebner i et land der høyreradikale stemmer er 179 

på vei oppover, og klimaaktivisme med dalende ytrings- og pressefrihet. Hvordan ser de unge på fremtiden? 180 

Lar de seg tie?  181 

Vi skal også til Sør-Korea og Seoul for å sette lys på studenters mentale helse. Hva gjør det for fremtiden at 182 

unge mennesker trekker seg tilbake fra et press som blir for ekstremt? Vi vil snakke med de som er håpet for 183 

fremtiden, i en by der man finner universiteter på elitenivå og en teknologi som skyter fart. Hva kan være 184 

grunnene til at dette også er en by med dalende mental helse? 185 

Nyhetsseksjonen har de siste tre utgavene vært preget av mye variert innhold. Blant annet har vi dekket det 186 

nye byrådet. Både med saker fra opposisjonen og det nye byrådet med Høyre i spissen. I har vi fulgt opp 187 

dekningen av statsbudsjettet samt ulike saker om kunstig intelligens’ inntreden i akademia.    188 

Vi har også startet arbeidet med å ansette en sosiale medier-journalist, og vi skal drastisk trappe opp vår 189 

aktivitet over nyåret. Nettallene våre har også begynt å stige brått, etter komplikasjoner med 190 

publiseringsverktøyet vårt. Vi er spente på året som kommer! 191 

RADIO NOVA 192 

Siden sist har Radio Nova arrangert liveshow på Amatøren - Sogn studentpub, og arrangerer neste på Røør 193 

den 29. november. På Amatøren var det 61 deltakere og vi forventer samme mengde deltakere på Røør.  194 

Ved siste allmøte 14. november vedtok Radio Nova oppdaterte musikkvedtekter. Disse har blitt oppdatert til 195 

å samsvare mer med praksis i dag, musikk vedtektene har ikke vært oppdatert siden 2014.  196 

Filmprogrammet vårt Nova Noir har representert Radio Nova med 4 journalister på BIFF(Bergen International 197 

Film Festival) på prosjektmidler fra Medietilsynet. Nova Noir fikk dekket Norges største filmfestival, samt 198 

erfaring med å intervjue filmskapere fra hele verden, delta på prisutdelinger og ligge forut på dekning av 199 

filmutgivelser som kommer ut i 2024.  200 
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Vi har hatt besøk av JURK på emneknaggen, for å snakke og informere om deres arbeid i Oslo. Samtalen var 201 

bra, og det er noe som jeg synes er svært positivt for studenter å høre om, også å høre om at de ikke kun 202 

hjelper til i saker som omhandler “typiske” kvinnesaker.  Videre at de også hjelper til i husleiesaker, 203 

arbeidsrettssaker og kvinner som ønsker skillsmisse. Sistnevnte kan også være studenter, og grunnet at de 204 

nettopp er studenter og derfor deres økonomiske situasjon en ekstra sårbar og til tider oversett gruppe.  205 

En av våre journalister er på praksis i Førde hos NRK Vestland og der var også Sandra Borch. Dette er noen 206 

vi har slitt med å komme i kontakt med for et intervju. På oppfordring av både nyhetsredaktør og NRK 207 

Vestland fikk vår journalist til et lengre intervju med Borch hvor hun blant annet ble utspurt om felles 208 

klagenemnd, tidligere forsknings og høyere utdanningsminister Ola Borten Moe og hvordan hun skal vinne 209 

tilbake tilliten hos studenter. 210 

Felles klagenemnd og fusk på eksamen har vært gjennomgående temaer. Både på radio og som nettsak. Når 211 

det kommer til fusk på eksamen har spesielt debatten rundt hvor grensen går på å gjenbruke sine egne 212 

tekster på eksamen. Her har også saken til studenten fra innlandet som nå i november har vært oppe i 213 

lagmannsretten, blitt dekket mye. Selv om denne studenten ikke er dekket av Velferdstinget Oslo og 214 

Akershus, har vi sett på det som en viktig sak for studenter i Oslo og Akershus. Da utkommet vil mest 215 

sannsynlig også påvirke dem. 216 

Vi har også dekket Israel, Palestina og Gaza. Dette har vi gjort med stor tyngde i Vær Varsom plakaten og hva 217 

Radio Nova skal dekke av nyheter. Grunnlaget for at vi valgte å ta for oss en så betent sak og til tider 218 

uoversiktlig, er fordi spesifikke studenter grupper har engasjert. Flere studenter bryr seg og denne saken, og 219 

det finnes studenter som har familie og nære i områdene. Vi har ønsket å vise student siden av saken. Det 220 

har også generelt blitt debattert rundt om hvordan høyere utdanningsinstitusjoner skal forholde seg til 221 

eventuelle boitokker. 222 

Nyhetsredaktør og fire journalister har vært i Berlin på en studietur. Dette med midler søkt fra Medietilsynet. 223 

Grunnlaget for turen var å lære mer om hvordan vi kan dekke nyheter og kulturutveksling. Riksdagen og det 224 

internasjonale pressesenteret var to av reisemålene, som var svært fruktbare.    225 

VALGKOMITEEN 226 

 Det foreligger ingen skriftlig orientering.  227 
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ARGUMENT 228 

Vi startet tidlig med å gi ut en utgave 9. september med temaet "Håp". Flere av tekstene kom fra 229 

skrivekonkurransen vi arrangerte med Khrono før sommerferien. For å feire utgivelsen, arrangerte vi en 230 

panelsamtale på Chateau Neuf der tre lokallagsledere diskuterte håp i tilknytning til 231 

klimaendringene. 232 

23.november gir vi ut en ny utgave, denne gangen med temaet "Voksen". Vi 233 

samarbeider med Radio Nova om lanseringsfesten og en gruppe derfra skal 234 

ha live-podcast på Chateau Neuf om temaet "Voksen". 235 

Med tanke på rekruttering har vi hatt stand på UiO og på Oslo Nye Høyskole. Vi har også vært i kontakt med 236 

Høyskolen i Kristiania og planlagt å stå på stand der i januar. I tillegg har vi snakket på Radio Novas allmøte 237 

for vise oss mer frem. I starten av høstsemesteret arrangerte vi et åpent møte der det møtte opp mange 238 

studenter. Flere av dem var interesserte i å illustrere og har laget tegninger til den 239 

utgaven vi gir ut 23.november. 240 

Vi har også arrangert to skriveworkshops, om "Klart språk" og om "Fortellekunst". I desember har vi 241 

planlagt en kombinert juleavslutning og skriveworkshop om å skrive kronikker. 242 

I høst søkte vi støtte fra tre støtteordninger, der Velferdstinget var én av dem. Vi fikk innvilget nesten hele 243 

søknadssummen fra Velferdstinget. Vi søkte også Kulturrådet og UiO Aktivitetsmidler og fikk avslag fra 244 

disse. Begrunnelsen fra UiO aktivitetsmidler var at søknaden som handlet om støtte til servering av mat 245 

ikke dekket kravene til å få støtte. Dette tar vi med oss videre og prøver å søke om støtte til flere utgifter 246 

enn kun matservering. 247 

Hilsen Malene Langvik-Hansen  248 
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RESOLUSJON: EKSPRESSFORBINDELSE MELLOM OSLO OG LILLESTRØM 249 

GJENNOM HELE DØGNET! 250 

Saksnummer 125-23/11 

Type sak Vedtakssak  

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg Resolusjon: Ekspressforbindelse mellom Oslo og Lillestrøm hele døgnet!  

Arbeidsutvalgets innstilling: 251 

Resolusjonen vedtas. 252 

Forslag til vedtak: 253 

Resolusjonen vedtas med de endringer som framkommer under møtet. 254 

SAKSOPPLYSNINGER 255 

Under vårvalgmøtet 5. juni 2023 vedtok Velferdstinget handlingsplanen til arbeidsutvalget for 2023/2024. Et 256 

av punktene innebærer å videreutvikle politikk på Lillestrøm som studentby. Det er stadig flere studentboliger 257 

som bygges i Lillestrøm, og flere institusjoner velger nå å legge aktiviteten sin til Romerike. Vi ser at dagens 258 

nattforbindelse med buss som tar over en time fra Oslo sentrum til Lillestrøm stasjon, ikke er tilfredsstillende 259 

nok. Denne bussen stopper også å gå relativt tidlig (00.25), med unntak av natt til lørdag og søndag. 260 

Arbeidsutvalget ser derfor på det som hensiktsmessig at det er døgnkontinuerlig ekspressforbindelse mellom 261 

Oslo og Lillestrøm, som knytter de to byene tettere sammen. Et bredt og rimelig kollektivtilbud er en 262 

nødvendighet for videreutvikling av studentbyene, og for at studentene lett kan bevege seg mellom 263 

forelesninger, fritidsaktiviteter og jobb. På bakgrunn av dette har arbeidsutvalget foreslått resolusjonen 264 

«EKSPRESSFORBINDELSE MELLOM OSLO OG LILLESTRØM GJENNOM HELE DØGNET!» som ligger i vedlegg.  265 
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VALG TIL HOVEDSTYRET I SIO 266 

Saksnummer 134-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 267 

Valgkomiteen får mulighet til å presentere helheten i innstillingen før de enkelte valgene. Deretter redegjøres 268 

det for hver kandidat. Alternative forslag (benkekandidater) presenteres etter at valgkomiteen har holdt sin 269 

redegjørelse til det enkelte verv. Alle kandidater kan holde en valgtale på inntil tre minutter. Det åpnes ikke 270 

for støttetaler. 271 

Forslag til vedtak: 272 

Det velges tre styremedlemmer for to år til SiOs hovedstyre, med personlig vara, med funksjonstid fra og 273 

med 01.01.2024 til og med 31.12.2025. 274 

SAKSOPPLYSNINGER 275 

Studentsamskipnaden SiO (SiO) er Norges største studentsamskipnad. SiO leverer tjenester til ca. 80 000 276 

studenter i Oslo og Akershus. Hovedstyret er det øverste organet i SiO og består av 10 representanter. Fem 277 

av disse representantene er studentrepresentanter valgt av Velferdstinget. Nå er tre av disse 278 

representantplassene på valg. Alle styremedlemmer i hovedstyret må også ha en personlig vara, som 279 

oppnevnes av kandidaten. 280 

Hovedstyret har et overordnet ansvar for SiO. Styrets oppgaver er utarbeidelse og oppfølging av 281 

strategidokumenter og kontroll på samskipnadens økonomi. Styremedlemmer har personlig ansvar for de 282 

beslutninger som tas i styret. Det er et stort ansvar, men veldig givende arbeid. 283 

Vervet er honorert av SiO.  284 
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VALG AV STYRELEDER I SIO HOVEDSTYRE 285 

Saksnummer 135-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 286 

Valgkomiteen får mulighet til å presentere helheten i innstillingen sin. Alternative forslag (benkekandidater) 287 

presenteres etter at valgkomiteen har holdt sin redegjørelse. Alle kandidater kan holde en valgtale på opptil 288 

tre minutter. Det åpnes ikke for støttetaler. 289 

Forslag til vedtak: 290 

Det velges en styreleder blant de allerede valgte styrerepresentantene for ett år og en funksjonsperiode fra 291 

og med 01.01.2024 til og med 31.12.2024. 292 

SAKSOPPLYSNINGER 293 

Styreleder i Studentsamskipnaden SiO (SiO) sitt hovedstyre har dobbeltstemme. Siden styreleder er en 294 

student betyr det at det er studentflertall i beslutningene hovedstyret tar på vegne av studentsamskipnaden. 295 

Som styreleder i SiO er du samskipnadens øverste leder, og sammen med resten av styret har du mulighet 296 

til å direkte påvirke og bestemme over SiOs viktigste strategiske retningsvalg og råde over et milliardkonsern. 297 

Styreleders viktigste oppgave er først og fremst å lede styremøtene, men du får også mulighet til å følge opp 298 

en engasjert administrasjon mellom møtene og representere styret utad i både politiske møter og i media. 299 

Her vil du altså få mulighet til å arbeide videre for at SiOs tjenestetilbud skal fortsette å være det beste for de 300 

ca. 80.000 studentene våre. 301 

Vervet er honorert av SiO.  302 
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ETTERGODKJENNING AV NOMINERTE REPRESENTANTER FRA DE MINDRE 303 

INSTITUSJONENE 304 

Saksnummer 136-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Oliwia Skowron 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 305 

Arbeidsutvalget innstiller på at Velferdstinget godkjenner representantene fra de mindre institusjonene. 306 

Forslag til vedtak: 307 

De nominerte representantene fra de mindre institusjoner godkjennes av Velferdstinget. 308 

Faste representanter: 309 

• Amanda Harstad fra Oslos nye høyskole 310 

• Celine Lyngås Sataøen fra Oslos nye høyskole 311 

• Idar Rønning Kirkerud fra NSKI (Norsk skuespillerinstitutt) 312 

• Yosef Ihdego fra MF (Tidligere Meninghetsfakultet) 313 

Vararepresentanter: 314 

• Anne Helmer Larsen fra NSKI (Norsk skuespillerinstitutt) 315 

SAKSOPPLYSNINGER 316 

Valgforsamling var tidligere en type forsamling for utdanningsinstitusjoner med færre enn 1500 studenter, 317 

hvor man valgte hvem som skulle representere de mindre institusjonene i Velferdstinget. På Velferdstinget i 318 

Oslo og Akershus sitt høstseminar, ble valgforsamling helhetlig revidert. Årsaken til dette var for høyt krav 319 

om vedtaksdyktighet, med lite oppmøte, som gjorde at forsamlingen uansett måtte godkjennes av 320 

Velferdstinget. Arbeidsutvalget så derfor på det som hensiktsmessig at valgforsamlingen slik den var ble 321 

avviklet, og at man heller avholder et nominasjonsmøte. Funksjonen av forsamlingen vil forbli den samme, 322 

men at man fra nå heller nominerer representanter fra de mindre opp til Velferdstinget, slik at de kan 323 

godkjennes. 324 

De mindre institusjonene har nominert fire faste delegater til å representere dem det kommende året. Det 325 

er: 326 

• Amanda Harstad fra Oslos nye høyskole 327 

• Celine Lyngås Sataøen fra Oslos nye høyskole 328 
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• Idar Rønning Kirkerud fra NSKI (Norsk skuespillerinstitutt) 329 

• Yosef Ihdego fra MF (Tidligere Meninghetsfakultet) 330 

Det har også blitt nominert en vara, som er: 331 

• Anne Helmer Larsen fra NSKI (Norsk skuespillerinstitutt) 332 

Gjennom reglement for nominasjonsmøte for de mindre, som ble vedtatt av Velferdstinget den 2. september 333 

2023, har arbeidsutvalget fullmakt til å supplere varalisten ved behov.  334 
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VALG AV LEDER AV KULTURSTYRET 335 

Saksnummer 137-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 336 

Valgkomiteen får mulighet til å presentere helheten i innstillingen sin. Alternative forslag (benkekandidater) 337 

presenteres etter at valgkomiteen har holdt sin redegjørelse. Alle kandidater kan holde en valgtale på opptil 338 

tre minutter. Det åpnes ikke for støttetaler. 339 

Forslag til vedtak: 340 

Det velges én leder for Velferdstingets kulturstyre for ett år med funksjonstid fra og med 01.01.2024 til og 341 

med 31.12.2024. 342 

SAKSOPPLYSNINGER 343 

Lederen av Kulturstyret har ansvaret for å lese og innstille på alle innkomne søknader til Kulturstyret og kalle 344 

inn til møtene sammen med administrasjonen. I tillegg har leder ansvar for å følge opp og avtale møter med 345 

søkere dersom det trengs, og for den daglige kontakt med administrasjonen og oppfølging av Kulturstyret. 346 

Leder av Kulturstyret er styrets kontaktperson overfor media, foreninger, SiO, lærestedene og andre.   347 
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VALG AV REPRESENTANTER TIL STYRINGSGRUPPEN FOR PROSJEKT 348 

STUDENTHUS 349 

Saksnummer 138-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 350 

Arbeidsutvalget innstiller ikke i personvalg, men innstiller på at to av de faste plassene, med personlige 351 

varaer, gis til Det Norske Studentersamfund (DNS) og Studentrum. 352 

Forslag til vedtak: 353 

• For kalenderåret 2024 gis én fast plass til styreleder i DNS. Én personlig vara oppnevnes innad i DNS 354 

sitt styre. 355 

• For kalenderåret 2024 gis én fast plass til styreleder i Studentrum. Én personlig vara oppnevnes innad 356 

i Studentrum sitt styre. 357 

• Én studentrepresentant og én personlig vararepresentant, velges direkte til styringsgruppen. 358 

SAKSOPPLYSNINGER 359 

Om styringsgruppen 360 

Styringsgruppen for Studenthuset i St. Olavsgate 23 (SO 23) er et beslutningstakende organ og utfører i liten 361 

grad praktiske oppgaver. Styringsgruppens styringsdokument (mandat) vedtas av hovedstyret i 362 

Studentsamskipnaden SiO. Etter hvert som prosjektet utvikler seg er det også naturlig at styringsgruppen 363 

endrer seg, og på sikt kanskje avvikles når det nye studenthuset er realisert. 364 

Styringsgruppen består av 9 personer og den fulle sammensetningen er som følger: 365 

• Leder av Velferdstinget (leder av styringsgruppen) 366 

• Administrerende direktør i SiO 367 

• Styreleder i SiO 368 

• Styremedlem i SiO 369 

• Representant fra lærestedene 370 

• Representant fra Oslo kommune 371 

• Studentrepresentant (velges av Velferdstinget) 372 

• Studentrepresentant (velges av Velferdstinget) 373 

• Studentrepresentant (velges av Velferdstinget) 374 

De tre studentrepresentantene velges for ett kalenderår på Velferdstingets høstvalgmøte. 375 
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Ved høstvalgmøtet 2022 ble én av disse plassene tildelt representant fra Det Norske Studentersamfund 376 

(DNS), som DNS selv oppnevnte til. Denne oppnevningen har gått til styreleder av DNS og gikk videre til ny 377 

styreleder av DNS dette semesteret. Siden høstvalgmøtet 2022 har det blitt stiftet en driftsforening 378 

(Studentrum) ved det nye studenthuset i SO 23. Studentrums medvirkningsmulighet inn i styringsgruppen er 379 

da aktualisert. Arbeidsutvalget mener at det er en gevinst for prosjektet at styreleder i DNS og styreleder i 380 

Studentrum er med i styringsgruppen, og anbefaler at to av plassene gis til disse.  381 
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VALG TIL KLAGEUTVALG FOR TILDELING AV BOLIG 382 

Saksnummer 139-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 383 

Valgkomiteen får mulighet til å presentere helheten i innstillingen. Alternative forslag (benkekandidater) 384 

presenteres etter at valgkomiteen har holdt sin redegjørelse til det enkelte verv. Alle kandidater kan holde en 385 

valgtale på opptil tre minutter. Det åpnes ikke for støttetaler. 386 

Forslag til vedtak: 387 

• Det velges ett styremedlem for to år med funksjonstid fra og med 01.01.2024 til og med 31.12.2025 388 

til SiOs klageutvalg for tildeling av bolig, med personlig vara. 389 

• Det velges to styremedlemmer for ett år med funksjonstid fra og med 01.01.2024 til og med 390 

31.12.2024 til SiOs klageutvalg for tildeling av bolig, med personlig vara. 391 

SAKSOPPLYSNINGER 392 

Det skal velges én representant for to år, og to representanter for ett år, alle med personlige varaer som 393 

kandidaten oppnevner. Klageutvalget består av 3 studentstyremedlemmer og 2 representanter fra SiO Bolig. 394 

Klageutvalget skal behandle klager som kommer inn på grunn av avslag på søknad om studentbolig. Dette 395 

organet har møter gjennom året ved behov. 396 

Vervene er honorert av SiO.  397 
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VALG TIL STYRET I SIO MAT OG DRIKKE 398 

Saksnummer 140-23/12 

Type sak Valgsak 

Saksansvarlig Arbeidsutvalget ved Hanne A. Hugem 

Vedlegg  

Arbeidsutvalgets innstilling: 399 

Valgkomiteen får mulighet til å presentere helheten i innstillingen sin. Alternative forslag (benkekandidater) 400 

presenteres etter at valgkomiteen har holdt sin redegjørelse. Alle kandidater kan holde en valgtale på opptil 401 

tre minutter. Det åpnes ikke for støttetaler. 402 

Forslag til vedtak: 403 

Det velges ett styremedlem for to år med funksjonstid fra og med 01.01.2024 til og med 31.12.2025 til SiO 404 

mat og drikke, med personlig vara. 405 

SAKSOPPLYSNINGER 406 

Styret i SiO Mat og drikke er ansvarlig for å følge opp driften av SiOs serveringssteder, herunder kafeer, 407 

kaffebarer, kioskdrift og kantiner. Styret følger opp SiO Mat og drikke sin administrasjon og fastsetter 408 

budsjett. Vervet medfører deltakelse på styremøtene som avholdes 3–4 ganger i året. Styrerepresentanten 409 

oppnevner selv personlig vara. 410 

Vervet er honorert av SiO. 411 


